
Geen schot in onderzoek naar alternatieve 
kazernelocaties: “Oplossing vinden met veel 
minder impact op de landbouwgrond” 
 

 

Raadslid Pardon wil een onderzoek naar alternatieven voor de huidige locatie, want de landbouwers willen geen 
kazerne op de Godsbergkouter. — © jlg, if 

GERAARDSBERGEN -  Paul Pardon, gemeenteraadslid voor Team Geraardsbergen, wil 
dat de federale en Vlaamse overheid dringend werk maken van een onderzoek 
naar alternatieve locaties voor de kazerne. Het blijft immers wachten op verdere 
stappen in de plannen voor een legerkazerne op de landbouwgronden van de 
Godsbergkouter in Schendelbeke. 
 

De federale regering besliste in juli 2022 dat er een kazerne komt op de landbouwterreinen van 
de Godsbergkouter. Dat zogenaamde ‘kwartier van de toekomst’ stuit op heel wat verzet van de 
landbouwers, die er de gronden bewerken, en van de omwonenden. Het leidde tot een comité 
‘Red de Godsbergkouter’ dat het verzet bundelde en acties organiseerde. 

Er zou een onderzoek komen naar mogelijke alternatieven voor de Godsbergkouter. Maar dat 
proces gaat volgens raadslid Paul Pardon niet snel genoeg. “In november vorig jaar stuurde het 
schepencollege een brief aan de minister van Defensie met de vraag naar een stand van zaken in 
dit dossier”, stelt hij vast. 



Geen reactie 
“Defensie heeft in januari het kabinet Omgeving van de Vlaamse regering gecontacteerd over het 
onderzoek naar alternatieve locaties, dat door Vlaanderen moet gebeuren”, aldus burgemeester 
Ann Panis (Open VLD). “Herhaaldelijke navraag door het schepencollege bleef tot nu toe zonder 
reactie.” 

(Lees verder onder de foto) 

 

In de landbouwgebied komt er een kazerne. — © if 
“Ik wil dat er dringend werk gemaakt worden van een onderzoek of er geen andere locatie is om 
het kwartier in te planten, met veel minder impact op de landbouwgrond”, aldus Pardon. 

Hij wil dat de partijen uit de gemeenteraad die ook vertegenwoordigd zijn in de federale of 
Vlaamse regering hun netwerk aanspreken over het zoeken naar een alternatieve locatie. “Het is 
belangrijk dat we een oplossing vinden met veel minder impact op de landbouwgrond”, besluit 
Pardon. (jlg ) 

 


